
TANEČNÍ PÁR VAVŘINEC HRADILEK A KATEŘINA BARTUŇEK HRSTKOVÁ 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 



 

 

Vavřinec Hradilek 

Vodní slalomář, kajakář. Stříbrný medailista z olympiády v Londýně a 

několikanásobný mistr světa. K vodnímu slalomu se dostal v devíti 

letech. Ve filmu Tenkrát v ráji ztvárnil jednu z hlavních rolí a zahrál si 

také ve filmu Zátopek. Narozen ve znamení Ryb. 

 

 

 

 

 

Kateřina Bartuněk Hrstková 

Tanečnice a trenérka, mistryně České republiky v showdance latin a ve 

figurálním valčíku. Je třetí na světě v showdance latin z roku 2016. 

Vedle showdance se specializuje i na latinskoamerické a standardní 

tance. Narozena ve znamení Ryb. 

 

 

 

 

Jaký byl váš dojem z prvního společného setkání?  

Vavřinec Hradilek: Seznámení tanečního páru, to je taková věc, která se musí zpracovat. 

Napoprvé jsme se viděli asi pět minut. Myslím, že oba jsme byli v takovém napětí a lehké 

nervozitě. Ale první dojem byl úplně v pohodě.  

Kateřina Bartuněk Hrstková: Super. Jsem nadšená. Chtěla jsem tohoto tanečního partnera. 

Vystudovala jsem Fakultu tělesné výchovy a sportu a pokud vím, tak Vávra působí v Troji a já jsem 

tam strávila celý týden s pádly, takže to máme společné. Moc se na naše tancování ve StarDance 

těším. 

Jak reagovali vaši nejbližší, lidé ve vašem okolí, když se dozvěděli, že budete hvězdou 

dvanáctého ročníku StarDance? 

Vavřinec Hradilek: Nejbližší okolí to vědělo dlouho dopředu. Jinak většina lidí reagovala poměrně 

překvapeně. Moje image není úplně spojená s někým, kdo by tančil. Ale těším se na to. S tancem 

nemám vůbec zkušenost a učit se něco úplně od začátku a rovnou s těmi nejlepšími, je skvělé.  

Jak budete svého tanečního partnera motivovat, až mu budou docházet síly? A co 

motivuje vás? 

Kateřina Bartuněk Hrstková: Budu ho chválit. Sama vždycky dělám všechno na sto procent a 

když vím, že jsem dala do tréninku všechno, tak jsem spokojená. A potlesk je tou největší 

odměnou.  


